
Zápis a usnesení z jednání Školské rady Gymnázia Omská ze dne 9.10. 2012

Přítomni: 
PaedDr. Jan Jech
Mgr. Ondřej Počarovský
PhDr. Jiří Dvořan
Mgr. Jana Kadečková

Jednání probíhalo za přítomnosti ředitele školy Mgr. Miloslava Nápravníka a zástupce 
ředitele školy PhDr. Tomáše Horáka.

Program:
1. Zahájení jednání: předseda Školské rady Gymnázia Omská PaedDr. Jan Jech
2. Hlasování o Výroční zprávě za školní rok 2011/ 2012: Školská rada Gymnázia 

Omská schválila Výroční zprávu Gymnázia Omská za školní rok 2011/2012 (4 hlasy 
pro, 0 proti, 0 se zdržel.)

3. Vystoupení PhDr. Horáka o úpravách Školního vzdělávacího plánu Gymnázia 
Omská: začlenění etické výchovy, dílčí přesuny učiva mezi jednotlivými ročníky jako 
reakce na praktické fungování ŠVP

4. Hlasování o navržených úpravách ŠVP: Školská rada Gymnázia Omská schválila 
úpravy ŠVP Gymnázia Omská  (4 hlasy pro, 0 proti, 0 se zdržel.)

5. Různé: vystoupení Mgr. Počarovského o situaci a možnostech podpory v oblasti 
prevence rizikových faktorů

Usnesení:
1. Školská rada Gymnázia Omská schválila Výroční zprávu Gymnázia Omská za 

školní rok 2011/2012.
2. Školská rada Gymnázia Omská schválila navržené úpravy Školního 

vzdělávacího plánu Gymnázia Omská. 

PaedDr. Jan Jech
předseda Školské rady

Zpracovala: Mgr. Jana Kadečková


